
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Fredag 6. september 2024  
Møte: 6 - sesong 2023/24  
Sted: Hjemme hos Anders 
Tid: 17:30 – 20:30  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
2. Nytt fra klubbene (Ray) 
3. Økonomi (Finn Morten) 
4. Håndboka 2024 (Bent og Ray) 
5. Samarbeidspartnere (Anders, Harald og Ray) 
6. Hjemmeside/Facebook (Anders og Bent) 
7. Groundhopping (Bent og Ray) 
8. SBF denne perioden. Hvordan har det fungert og hva har vi arbeidet med? (Ray) 
9. Styresammensetning neste periode (alle) 
10. Årsmøtedato (alle) 
11. Supportercupen 2025 (Anders) 
12. Eventuelt (alle) 

 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene fra forrige styremøte. 

 
2. Styret har fått en henvendelse fra Newcastle United som ønsker å bli medlem av SBF 

igjen. De har fått tilbud om en samarbeidsavtale frem til årsmøtet. Ray følger kontinuerlig 
med på aktiviteten i supporterklubbene.. Det er fortsatt meget lavt aktivitetsnivå i en del 
supporterklubber og følgende fem står fortsatt i fare for å ikke bli innstilt til medlemskap 
på årsmøtet: Brighton, Burnley, Cardiff, Kidderminster og AFC Wimbledon. 

 
3. Finn Morten presenterte regnskapet pr 30. august. Alle i styret må sende Finn Morten 

oversikt over reiseutgifter snarest mulig. Styret godkjente at regnskapet tillot å benytte 
samme satser på honorarer som ble bestemt på årsmøtet i 2023.  Flertallet i styret 
ønsket å endre regnskapsåret slik at det følger fotballsesongen og avsluttes 31. juli 
istedenfor 30. september som i dag. En endring av regnskapsår må inn i vedtektene og 
styret må komme med et forslag på årsmøtet. I tillegg var et flertall i styret positive at det 
lages en budsjettet for sesongen 2024/25. Dette vil være et internt styringsdokument for 
styret.  

 
4. Styret er fornøyd med håndboka for 2024. Det ble trykket opp et mindre opplag til 

utdeling til annonsører, bidragsytere og andre interessenter.  
 

5. Anders, Harald og Ray gikk igjennom status for sine respektive avtaler. 
Samarbeidsavtalen med Bergen Sportsreiser er signert og banner ligger ute på 
hjemmesiden. Ny samarbeidsavtale med Supporter.no med oppstart 1. november venter 
på signering.   

 
6. Det er fortsatt noen tekniske utfordringer med hjemmesiden og for å løse dette for 

sesongen 2024/25 ble styret enige om å tilby Ketil Jacobsen kr. 3.000,- slik at vi kan 
benytte han ved behov. Newcastle United må legges inn som samarbeidsklubb. 
Oppfølging: Anders kontakter Ketil og ordner en avtale med ham. 



 
7. Den store interessen for «groundhopping» har fortsatt også inneværende sesong med 

mange nye banebesøk. Rutinene rundt godkjenning av nye banebesøk fungerer meget 
bra.  

 
8. Styret tok en evaluering på hva som har fungert og hva som ikke har fungert i sesongen 

2023/24. Selv om ikke alt har vært optimalt, er styret bruktbart fornøyd med 
gjennomføringen spesielt med tanke på helsesituasjonen blant to av medlemmene i 
styret.  
 

9. Finn Morten ønsket ikke gjenvalg til styret og SBF må finne en ny kasserer og en ny 
revisor til årsmøtet. De øvrige styremedlemmene ønsker å bli med videre. Ray stiller til 
gjenvalg som leder. Gledelig er at SBF har mottatt tre gode kandidater som ønsker å bli 
med i styret: Selma Kesic (Chelsea), Eirik Aase (Blackburn Rovers) og Tor Sandø 
(Liverpool). Styret ser ingen grunn til å ha en nestleder, men kun leder og 
styremedlemmer.  

 
10. Årsmøtet avholdes lørdag 2. november på The Scotsman i Oslo fra kl. 12:00. 

Oppfølging: Bent skriver innkalling til årsmøtet inkludert saksliste. Denne sendes styret 
til gjennomgang før utsendelse til medlemsklubbene.  

 
11. Foreløpig dato for Supportercupen 2025 er lørdag 7. juni 

 
12. Ingen punkter  


